
Protokół nr 41/17 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

w dniu 20.02.2017 r. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie na podstawie listy obecności otworzył Przewodniczący Komisji Mateusz Bobek. 

Nieobecny na posiedzeniu był radny Andrzej Kościukiewicz. Spóźnienie: radny Adam Jakubowski. 

Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby w związku z obecnością handlowców przenieść punkty 11 

– sprawozdanie z pracy doraźnej komisji Rady Miejskiej ds. zagospodarowania terenu przy molo i punkt 

12- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości aportem do spółki 

,,Promenada” na punkt 4 i 5, a następnie omówić uchwały związane z oświatą. Ponad to Przewodniczący 

zaproponował, aby wprowadzić do punktu 3 – przyjęcie dodatkowo protokołu z dnia 25.01.2017  – za 

proponowanymi zmianami komisja opowiedziała się jednomyślnie 6 głosami za przyjęciem. Zmieniony 

porządek obrad stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  16.02.2017. 

4. Sprawozdanie z pracy doraźnej komisji Rady Miejskiej ds. zagospodarowania terenu przy 

Molo. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości aportem do spółki 

,,Promenada” Sp. z o.o. 

6. Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za niektóre świadczenia przekraczające 

bezpłatne zajęcia w zakresie realizacji podstawy programowej w Przedszkolu Miejskim nr 1 

,,Morskie Skarby” w Międzyzdrojach oraz w Punkcie Przedszkolnym przy Szkole Podstawowej 

nr 2 im. prof. dra Władysława Szafera w Wapnicy. 

8. Projekt uchwały w sprawie kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacji na rok szkolny 

2017/2018 do Przedszkola Miejskiego nr 1 ,,Morskie Skarby” w Międzyzdrojach oraz Punktu 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej nr 2 im. prof. dra Władysława Szafera w Wapnicy i 

określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie  na 2017 rok. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Międzyzdroje 

na 2017 r.  

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (część tarasu 

o pow. 50 m2 na działce nr 70/12 - Molo). 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (teren o pow. 

7,70 m2, część działki nr 230/32 – ul. Światowida/Plac Neptuna). 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dwie działki 

nr 225/14 o pow. 24 m2 i nr 225/15 o pow. 24 m2 – ul. Zdrojowa). 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia minimalnych wysokości opłat 

z tytułu użytkowania nieruchomości położonych na terenie Gminy Międzyzdroje. 

16. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Międzyzdroje na terenie ograniczonym ulicami: 

Gryfa Pomorskiego, Polną, Adama Wodziczki. 



17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu działań Gminy Międzyzdroje w zakresie rozwoju 

turystyki”. 

18. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Międzyzdroje na 2017 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Rady Miejskiej w Międzyzdrojach na rok 2017. 

20.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

Rady Miejskiej w Międzyzdrojach na rok 2017  . 

21. Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Międzyzdrojów.   

22. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

23. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

24. Zakończenie posiedzenia.  

  

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  16.02.2017 oraz 25.01.2017. 

 

Do protokołów radni nie wnieśli uwag, w związku z czym zostały przyjęte przez Przewodniczącego 

Komisji. 

  ---------------------przyszedł radny Adam Jakubowski, 7 radnych obecnych na posiedzeniu----- 

 

4. Sprawozdanie z pracy doraźnej komisji Rady Miejskiej ds. zagospodarowania 

terenu przy Molo. 
 

Sprawozdanie odczytał Przewodniczący doraźnej komisji ds. zagospodarowania terenu przy molo 

Mateusz Bobek. Udało się wypracować z handlowcami kompromis. Wiadomo, że trzeba wyłożyć 

kapitał początkowy. Podczas rozmów padła propozycja 80 tys. zł. Umowa będzie na 25 lat. Przez 

pierwsze 5 lat czynsz dzierżawny będzie pomniejszony o 30%, a po tym okresie zostanie on 

odpowiednio zblinasowany. 

  Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że ostateczna kwota będzie po przetargu. Obecnie 

posługujemy się kwotami na ślepo.        

  Zdaniem radnej Czyż najpierw powinno się zapytać handlowców co sądzą o tej propozycji. 

Radna poinformowała, że zwróciła się z pytaniami dot. spółki do Kancelarii Prawnej i nie otrzymała 

odpowiedzi, wobec czego nie ma pełnej wiedzy w tym temacie potrzebnej do zajęcia stanowiska.  Radna 

nie rozumie skąd wzięła się kwota 15 tys. zł kwoty rocznej, którą muszą wpłacić handlowcy.  

  Ad vocem Przewodniczący Komisji Mateusz Bobek poinformował, że kwota 15 tys. zł na 50 

podmiotów daje sumę zbliżoną do tej, którą gmina otrzymuje obecnie z dzierżaw. Co do pisma radnej 

zostało ono odebrane jako zapytanie radnego, a nie jako pytania w ramach komisji doraźnej. Radny 

uważa, że Rada powinna mieć do obsługi prawnej inną kancelarię niż ta, która obsługuje urząd.  

  Zdaniem Burmistrza Kancelaria nie jest od tworzenia pomysłów. Jest po to, aby odpowiedzieć, 

czy pomysł jest zgodny z prawem, czy nie. Obecny stan prawny trzeba uregulować jak najszybciej. 

Spółka Promenada ma w swoich zadaniach rewitalizację promenady. Wobec tego Burmistrz nie 

rozumie, dlaczego padła propozycja łączenia spółek, skoro ta jest powołana właśnie w określonym celu.  

  Radna Czyż powiedziała, że zadane pytania do Kancelarii Prawnej są spowodowane właśnie 

dużymi kosztami utrzymania spółki. Burmistrz odpowiedział, że kancelaria nie jest od rozpatrywania 

kwestii finansowych spółki. 

 

  Radna Klucha zapytała na jakich zasadach będzie funkcjonowała spółka, ponieważ kiedy 

przekażemy grunt stracimy nad tym kontrolę. Burmistrz mówił o powołaniu biegłego księgowego do 

wyliczenia kosztów. Radna jest za przekazaniem spółce aportu, ale nie na zasadach, że będzie 



utrzymywana przez kolejne 20 lat. Radna uważa, że po zakończeniu zadania obiekty powinny wrócić 

do gminy i gmina powinna nimi zarządzać.  

  Burmistrz przypomniał, że spółki gminne są jedynym narzędziem, aby podpisać umowy bez 

ogłaszania przetargu. Poza tym pojawiają się nowe możliwości zrewitalizowania nowych terenów 

promenady, którymi spółka mogłaby się zająć w przyszłości. Trzeba patrzeć przyszłościowo, a nie 

wychodzić z likwidacją spółki. Zanim padła propozycja utworzenia spółki, temat został szeroko 

rozeznany przez prawników i specjalistów. Wszystko zostało dokładnie przemyślane, zanim została 

podjęta ostateczna decyzja. W akcie założycielskim spółki jest dokładnie sprecyzowany cel i zadania, 

jakie ma wykonać spółka. Promenada wybudowała amfiteatr, skomercjalizowała obiekty, później zajęła 

się budową kawiarni Chopen, a teraz jest możliwość powierzenia nowego zadania do wykonania. 

Likwidacja spółki wiąże się z dużymi kosztami, w tym z przenoszeniem umów itd.  

  Według radnego Bobka w tym temacie istotny jest aspekt ekonomiczny. Udało się wypracować 

pewien kompromis. Spółka zrealizowała już dwa zadania i powinna wycofać się z nich i oddać te obiekty 

do zarządzania gminie, przepisać umowy i wykonać kolejne zadanie. Drugim aspektem jest zapewnienie 

miejsc pracy dla naszych mieszkańców. Propozycja 25 lat dzierżawy na 15 m2 zamiast dot. 12 m2 jest 

korzystna. Wiadomo, że początkowa kwota partycypacji jest duża, ale rozłoży się to w niższych 

czynszach dzierżawnych przez pierwsze 5 lat. Radny chciałby, aby przy konstruowaniu umów i 

wyłonieniu dzierżawców radni brali udział i byli informowani o wszystkich podjętych działaniach. 

Ponad to handlowcy chcą mieć zabezpieczenie w postaci możliwości handlowania w dot. obiektach do 

momentu oddania nowego budynku. 

  Burmistrz powiedział, że jak najbardziej jest możliwość, aby taki zapis znalazł się w umowie. 

Płatności odbędą się w 3 ratach, a handlowcy mają przygotowane 3 opcje jeśli chodzi o wysokość 

zarówno czynszu dzierżawnego jak i kwot partycypacji. Nie ma jeszcze ostatecznej kwoty kosztu 

wybudowania obiektu. Po przetargu liczymy na to, że wyjdzie taniej. W miesięcznych kosztach będzie 

również kwota 184 zł, albo i mniejsza na fundusz remontowy itp. sprawy. Gmina również zabezpieczy 

się w umowach wpisując art. 777. W projekcie przewiduje się 50 lokali. Będzie trzeba zweryfikować 

listy. Obiekty, które pozostaną będą wystawione na przetarg. Burmistrz uważa, że do maja lista powinna 

być już zamknięta.  

  Radny Bobek podtrzymuje swoją propozycję dot. przepisania umów z obiektu amfiteatru do 

gminy jeszcze w tej kadencji. 

    Ad vocem Burmistrz powiedział, że będzie to ciężkie do wykonania, bo jeśli przepiszemy 

umowy w połowie roku 2018 to spółka będzie musiała utrzymywać się tylko z dzierżaw z tych 70 

punktów handlowych. Dlatego myśleliśmy, żeby je przepisać dopiero po zakończeniu kolejnej 

inwestycji. Radny Bobek zasugerował, żeby spółka skonsumowała dywidendę, którą wpłaca do gimny. 

Wtedy miała by się z czego utrzymać. Burmistrz po rozważaniach uważa, że można tak zrobić. Wtedy 

przepisanie umów może nastąpić 1.01.2018 r. i wtedy spółka będzie się utrzymywać z tej dywidendy i 

czynszów, które handlowcy będą wpłacać do spółki. Pozostaje jeszcze kwestia uregulowania zaległości 

za bezumowne korzystanie z terenu. Te płatności zostałyby wpłacone po podpisaniu umowy.  

 Obecny dzierżawca Pan Agatowski zapytał, czy osoby, które wpłacą całą kwotę będą miały 

pierwszeństwo w nabyciu lokalu bądź jego wyboru? Burmistrz wyjaśnił, że to nie będzie miało 

znaczenia. Ponad to handlowcy zwrócili się z prośbą o przesunięcie terminu płatności z uwagi na to, że 

obecnie większość nie ma pieniędzy. Dlatego proponuje się, aby te wpłaty jednorazowo były dokonane 

po sezonie letnim 2017.   

 

  WNIOSEK: 

1) Wnosi się o wygaszenie użytkowania obiektów na amfiteatrze i przepisaniu umów 

na gminę Międzyzdroje w terminie do 1.01.2018 r. Za wnioskiem komisja 

opowiedziała się jednogłośnie, 7 głosami za przyjęciem. 

2) Wnosi się o kontynuowanie prac z radnymi przy konstruowaniu umów. Za 

wnioskiem głosowało 7 radnych.   



5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości aportem do 

spółki ,,Promenada” Sp. z o.o. 

 

W związku z odbytą wcześniej dyskusją Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego. 
 

Projekt uchwały omówiła Pani Grażyna Dubako. Projekt uchwały jest związany z przeprowadzaną 

reformą oświaty i wnioskami komisji. Ustawa zakłada dwa wyjścia: likwidację albo wygaszenie 

gimnazjów. Radni zadecydowali, że gimnazjum wejdzie w strukturę organizacyjną Szkoły Podstawowej 

nr 1 w Międzyzdrojach, a następnie samoistnie zostanie wygaszone. Na pytanie Pani Czajkowskiej jak 

wygląda sytuacja nauczycieli, Pani Dubako wyjaśniła, że żaden z nauczyciel nie straci pracy. 

 

    ----------------wyszła radna Iwona Czyż, 6 radnych na posiedzeniu ------------ 

 

Radny Bobek potwierdził, że takie było stanowisko radnych. Szkoła Podstawowa będzie miała filię w 

budynku gimnazjum, do którego uczęszczać będą klasy 7 i 8. Ponad to zasugerowano, że powinno się 

pomyśleć nad utworzeniem szkoły ponadpodstawowej. Na komisjach padła propozycja, aby tworzyło 

się w każdym roku 3 klasy pierwsze. To zapewni pełen wymiar pracy nauczycielom i nikt nie ucierpi. 

Wszyscy nauczyciele będą mieli wypracowaną odpowiednią ilość godzin. Pani Czajkowska jest 

usatysfakcjonowana jest przedstawionym rozwiązaniem.  

  Radny Sutyła poinformował, że rodzice są przeciwni, aby dzieci przechodziły do innego 

budynku. Ad vocem radny Bobek powiedział, że głosy są podzielone w tym temacie. Większość 

rodziców nie chce, aby ich dzieci w klasach młodszych chodziły ze starszymi do jednej szkoły.  

 

  WNIOSEK: 

  Wnosi się, aby od roku szkolnego 2017/2018 były tworzone 3 oddziały klas pierwszych. Za 

przyjęciem wniosku głosowało 6 radnych. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 radnych. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za niektóre świadczenia 

przekraczające bezpłatne zajęcia w zakresie realizacji podstawy programowej w 

Przedszkolu Miejskim nr 1 ,,Morskie Skarby” w Międzyzdrojach oraz w Punkcie 

Przedszkolnym przy Szkole Podstawowej nr 2 im. prof. dra Władysława Szafera w 

Wapnicy. 

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Dubako. Zgodnie z określoną w ustawie budżetowej na rok 2017 w 

kwocie subwencji oświatowej na rok 2017 zostały uwzględnione nowe zadania oświatowe w tym 

uwzględnienie dzieci w wieku 6 lat i powyżej w wychowaniu przedszkolnym. Dlatego zmienia się tylko 

w par. nr 3 wiek dziecka z 6 lat na lat 5. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 



8. Projekt uchwały w sprawie kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacji na rok 

szkolny 2017/2018 do Przedszkola Miejskiego nr 1 ,,Morskie Skarby” w Międzyzdrojach 

oraz Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej nr 2 im. prof. dra Władysława 

Szafera w Wapnicy i określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

 

Pani Dubako wyjaśniła, że postępowanie to jest niezbędne w przypadku równorzędnych wyników 

uzyskanych na pierwszym etapie postępowania rekrutacyjnego lub jeżeli po zakończeniu tego etapu 

przedszkole bądź inna forma wychowania przedszkolnego nadal dysponuje wolnymi miejscami. 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

   

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie  na 2017 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik, informując, że proponuje się zwiększenie dochodów i 

wydatków na kwotę  794 810,07 zł. Dochody zwiększa się o kwotę 823 178,07 zł ( dochody bieżące) i 

zmniejsza się o kwotę 28 368 zł (dochody bieżące). Wydatki zwiększa się o kwotę 850 995,27 zł 

(wydatki bieżące 750 275,07 zł, wydatki majątkowe 100 720,20 zł) i zmniejsza się o kwotę 56 185,20 

zł (wydatki bieżące 2 200 zł, wydatki majątkowe  53 985,20 zł).  

 

Radny Sutyła zapytał o zwiększenie kwoty na transport do sołectw oraz o odzyskaną kwotę z podatku 

VAT. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to 100% zabezpieczenie wydatków na ten cel. Przetarg wygrał nowy 

przewoźnik, który zaoferował niższą kwotę wraz z niższą ceną biletów. W budżecie zaplanowano kwotę 

65 tys. zł. % tys. jest przeznaczone na rozliczenie z poprzednim przewoźnikiem. Zostaje kwota 60 tys. 

zł. na ten rok. Z wyliczeń wynika, że powinna ta kwota być wystarczającą. Jednak wolimy się 

zabezpieczyć na wypadek, gdyby planowany przychód z biletów był niższy i będzie trzeba zapłacić 

rekompensatę przewoźnikowi. Zastępca Burmistrza dodała, że w ofercie przewoźnik zabezpiecza 

łącznie 10 przejazdów dziennie, a ceny biletów wynoszą odpowiednio – 5 zł do Lubina, 4 zł do Wapnicy 

i 3 zł do Wicka i Zalesia. Pani Skarbnik w kwestii drugiego pytania radnego wyjaśniła, że jest to kwota 

25% od uzyskanego zwrotu dla firmy Deloitte za uzyskany sukces. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

  

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 r.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Sadka wyjaśniła, że w projekcie zmienia się treść załącznika nr 10 oraz nr 

12 . Zmiany w załącznikach wynikają z uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 

2017. Ponadto dopisuje się paragraf o brzmieniu „ Ustala się, że uzyskane zwroty wydatków 

dokonanych w tym samym roku budżetowym zmniejszają wykonanie planowanych wydatków w tym 

roku budżetowym a uzyskane zwroty wydatków dokonanych w poprzednich latach budżetowych 

stanowią dochody budżetu”. Zapis wprowadzono m.in. w celu ujednolicenia rozliczeń z tytułu zwrotów 

podatku VAT i umożliwia Gminie skorzystanie z możliwości wznawiania wydatków budżetowych 

(zgodnie z wyjaśnieniami Ministerstwa Finansów w sprawie centralizacji rozliczeń VAT w JST kwestia 

ta powinna być uregulowana w uchwale budżetowej na podstawie art.212 ust.1 pkt 10 ustawy o 

finansach publicznych).  

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

 



Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany są konsekwencją zmian w uchwale w sprawie zmiany budżetu 

i zmian w budżecie. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (część 

tarasu o pow. 50 m2 na działce nr 70/12 - Molo). 

Zastępca Burmistrza Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że proponuje się przeznaczyć do 

wydzierżawienia na okres do 31 grudni 2017 r. część tarasu usytuowanego po północnej stronie obiektu 

‘Molo’, o powierzchni 50 m², na rzecz właściciela lokalu gastronomicznego przylegającej bezpośrednio 

do w/w tarasu, z przeznaczeniem na ogródek gastronomiczny – stoliki z parasolami.  

  STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (teren o 

pow. 7,70 m2, część działki nr 230/32 – ul. Światowida/Plac Neptuna). 

Projekt uchwały zreferowała Pani Wiceburmistrz. W związku z wnioskami osoby prowadzącej 

działalność handlową – kiosk przy ulicy Światowida w Międzyzdrojach, usytuowany w części na terenie 

działki gminnej nr 230/32, stanowiącej Plac Neptuna, proponuje się przeznaczyć do wydzierżawienia 

na okres do 3 lat część w/w działki o powierzchni 7,70 m², zajęty pod kiosk handlowy, na rzecz 

dotychczasowego użytkownika. 

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dwie 

działki nr 225/14 o pow. 24 m2 i nr 225/15 o pow. 24 m2 – ul. Zdrojowa). 

Pani Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że proponuje się przeznaczyć do wydzierżawienia na okres do 3 lat 

na rzecz dotychczasowych dzierżawców terenów usytuowanych przy ulicy Zdrojowej w 

Międzyzdrojach, stanowiących działki: nr 225/14 i nr 225/15 o powierzchniach po 24 m² każda, 

zabudowanych budynkami garażowymi stanowiącymi nakład dotychczasowych dzierżawców. 

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia minimalnych wysokości 

opłat z tytułu użytkowania nieruchomości położonych na terenie Gminy Międzyzdroje. 

W związku z podjętą w dniu 15 grudnia 2015 r. uchwałą Rady Miejskiej w Międzyzdrojach Nr 

XXVIII/261/2016 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu oddania nieruchomości w 

użytkowanie i przewidywanym oddaniem nieruchomości w użytkowanie nieruchomości gminnej o 

powierzchni 522,62 m² na realizację platformy prowadzącej na płytę molo, umożliwiającej niezależne 

dojście do części spacerowej molo, proponuje się podjęcie uchwały, która wskazuje minimalną 

wysokość opłaty z tytułu użytkowania nieruchomości gminnych z przeznaczeniem na wybudowanie i 

użytkowanie ogólnodostępnych ciągów komunikacyjnych, w wysokości 1 zł/m² powierzchni gruntu 

rocznie- wyjaśniła Zastępca Burmistrza Katarzyna Kuterba-Gnitecka. Pani Konarzewska dodała, że jest 

to opłata symboliczna. 

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

16. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Międzyzdroje na terenie ograniczonym 

ulicami: Gryfa Pomorskiego, Polną, Adama Wodziczki. 



 

Projekt uchwały zreferowała Zastępca Burmistrza. Jest to przystąpienie do sporządzenia planu, także w 

trakcie procedury można składać wnioski. 

  

WNIOSEK: 

Komisja wnosi, aby w ramach planu przewidzieć tereny na budowę domów jednorodzinnych 

albo zabudowy szeregowej. Za wnioskiem głosowało 6 radnych. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu działań Gminy Międzyzdroje w zakresie 

rozwoju turystyki”. 

 

Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że program jest niezbędny do złożenia wniosku o 

dofinansowanie. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

 

18. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Międzyzdroje na 2017 rok. 

 

Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że program reguluje on zasady opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami i ograniczania problemu ich bezdomności.  

Celem Programu jest w szczególności:  

1) zapobieganie wzrostu populacji zwierząt bezdomnych, w szczególności poprzez sterylizację i 

kastrację bezdomnych kotów,  

2) zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom, w szczególności poprzez poszukiwanie nowych 

właścicieli dla zwierząt, 

3) zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu Rady Miejskiej w Międzyzdrojach na rok 2017. 

 

Projekt uchwały jest wynikiem pracy komisji i przedkłada propozycje tematów, które komisja będzie 

analizować w roku 2017. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

 

20.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Komunalnych i 

Społecznych Rady Miejskiej w Międzyzdrojach na rok 2017  . 

 

STANOWISKO: za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych. 

21. Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Międzyzdrojów.   

 

Komisja nie zajęła stanowiska w przedmiotowej sprawie. Decyzja zostanie podjęta na sesji. 

 

22. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

23. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 



Radna Klucha przypomniała o wniosku, który wypracowano w sprawie wyłączenia części terenu na ul. 

Jana Pawła II ze strefy płatnego parkowania w celu wyznaczenia miejsc na przystanek dla kolejki 

turystycznej. 

Po analizie ustalono, że kwota przetargu nie powinna być niższa niż kwota uzyskiwana z tego miejsca 

ze strefy płatnego parkowania. 

 

Przewodniczący zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do Biura Rady.  

 

24. Zakończenie posiedzenia.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął obrady. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska     Przewodniczący Komisji: 

           Mateusz Bobek 


